Moon Festival Children's Art Exhibition.

Submission Deadline: August 25, 2019.

"A Children's Painting World" – Moon Festival Children's Art Exhibition that Explores Chinese Culture

As one of the most celebrated events in the Chinese culture, the Mid-Autumn Festival is an excellent opportunity for children to broaden their horizons in multiculturalism and appreciate the profoundness of Chinese culture.



All participating children will receive

a gift on site!

Exhibitors will select 400 outstanding artworks to be exhibited on the day of the event.















Moon Festival Children's Art Exhibition

"A Children's Painting World" Explores Chinese Culture

As one of the most celebrated events in the Chinese culture, the Mid-Autumn Festival is an excellent opportunity for children to broaden their horizons in multiculturalism and appreciate the profoundness of Chinese culture.

1.Register Date:

Please call in to register by 8/10/2019. Epoch Times: 626.401.1828 Contact: Helen Nie Monday - Friday, 10am - 5pm

2. Submission Period:

The artworks are due by 8/25/2019. Please deliver or mail your artworks to: Epoch Times office Attention: Moon Festival children group Address: 9550 Flair Dr., #411, El Monte, CA 91731

3. Groups of Participants:

The Young Kids group (5-7 years old), children group (8-10 years old), and junior group (11-16 years old)

4. Themes of Art Works (choose one):

- 1. Happy Mid-Autumn Festival
- 2. Happy Family
- 3. Beautiful Life and Future
- 4. Mid-Autumn Festival Lantern

5. Submission Requirements:

Paper size must be 12×18 or 11x17 inches. There are no limits on the use of material. You can do sketch, watercolor, crayon, or oil brush painting. However, you must include your complete name, age, contact phone number, and school name on the back of the work.

5. Additional Submission Information

The exhibition organizer will select 400 outstanding artworks to be exhibited on the day of the event.

活動宗旨:

感悟中國盛大的傳統節日「中秋節」,讓孩子們在多元文 化中拓展他們的視野,領略中華文化的博大精深

一、報名時間:

参加畫展的學生請於8月10之前報名至大紀元時報辦公室 (接受團體或個人報名)。 報名電話:626.401.1828 Helen Nie

時間:週一至週五從早上10點至下午5點

二、提交時間:參展作品請於8月25日之前提交至大紀元 時報辦公室(團體或個人提交均可),轉交至中秋園遊會 兒童項目組。

地址: 9550 Flair Dr., #411, El Monte, CA 91731

三、活動分組: 活動分幼兒組(5−7歲)[,]兒童組(8−10歲)少年組 (11−16歲)

四、作品主題(任選其一):

- 1、歡樂的中秋節 2、快樂家庭
- 3、我們的生活 4、中秋花燈
- 五、活動要求: 參選作品統一用12×18英寸 或 11×17英寸大小紙張,材 質不限,素描、水彩畫、蠟筆畫、油畫筆畫均可。作品背

面寫上參加者中英文姓名、年齡、聯絡電話、所在學校。 六、參展畫作中將按組別選出400份優秀作品於活動

當天展出。

All participating children will receive a gift on site! 所有參加的小朋友都將會在現場領取一份禮品!

協辦單位:

